

August 24, 2026

Dear parents,

We hope you had a good summer holiday, and we are glad to welcome you back to school. Please find below important information about the coming school year.

Selling week procedures:

The schedule for the selling week is as follows: priority will be given to parents scheduled at this day. If you are unable to attend on your allocated day, you are welcome to visit any other day (**P.S.: priority will be given to parents designated at below mentioned dates**).

The school main gate will be closed at the below mentioned time

<u>Grade</u>	<u>Dates</u>	<u>Timing</u>
G9 to G12	Wednesday 26/8/2026	9:00 am – 2:00 pm
G4 to G8	Thursday 27/8/2026 Saturday 29/8/2026	9:00 am – 2:00 pm 9:00 am – 12:30 pm
G2 to G3	Sunday 30/8/2026	9:00 am – 2:00 pm
PKG – KG1	Monday 31/8/2026	9:00 am – 2:00 pm
KG2 – G1	Tuesday 1/9/2026	9:00 am – 2:00 pm

Kindly note that selling week for the academic year 2026/2027 will start on Wednesday 26/8/2026 at 9:00 am until Tuesday 1/9/2026 at 2:00 pm.

During selling week parents can purchase the uniform, and School buses.

Books:

- Books for (KG's to G1), students will be distributed in classes, In addition to the workbooks of G2, G3 & G4, and the stationary for all Grades.
- (Grade 2 to G12) will be using tablets.

Uniform:

- Parents can purchase uniform during the selling week as follows:
Choose the suitable size of the school uniform (Shirts, T Shirts, Track suits, etc...)

Kindly Payment for clothing is accepted in Syrian Pound (SYP) only.

School Bus:

- Students who subscribe to school transportation during selling week will be able to use buses at the start of school (*not the morning of day 1*). Otherwise, **students who pay after Tuesday 1st September will be informed later when they can use buses (*we need at least 10 working days*).**

Kindly Payment for clothing is accepted in Syrian Pound (SYP) only 15.000.000 SP.

School Cafeteria:

Students from Grade 4 through Grade 12 will be able to purchase cafeteria items, including sandwiches, meals, salads, water, and juices, using their Cafeteria Card.

Prepaid Meal System

A prepaid meal system will be available for students from Pre-KG through Grade 3. Parents may choose a breakfast, lunch, or both breakfast and lunch by registering for the prepaid meal plan.

For information regarding cafeteria prices, prepaid meal plan prices, and the payment process using the cards, please contact the Accounting Department.

Second installment:

We would like to draw your attention that the second installment of the academic year 2026/2027 is due before the first day of Term 1.

Kindly note that parents are kindly requested to pay exclusively at the school.

The school administration

26 آب 2026

أولياء الأمور الكرام،

نتمنى أن تكونوا قد أمضيت عطلة صيفية ممتعة و يسعدنا أن نرحب بكم مجددا في مدرستنا. نلفت عنايتكم الكريمة إلى التالي فيما يتعلق بالعام الدراسي القادم.

إجراءات أسبوع المبيع:

إن جدول أسبوع المبيع هو كالمبين أدناه حيث أن الأولوية ستكون لأولياء الأمور المدرجة أسماءهم في ذلك اليوم، وفي حال عدم قدرتكم على الحضور في اليوم المحدد يمكنكم الحضور في يوم آخر آخذين بعين الاعتبار الأولوية حسب الجدول المحدد.

ستقوم المدرسة بإغلاق البوابات الخارجية عند انتهاء الوقت المحدد للمبيع.

<u>Grade</u>	<u>Dates</u>	<u>Timing</u>
G9 to G12	Wednesday 26/8/2026	9:00 am – 2:00 pm
G4 to G8	Thursday 27/8/2026 Saturday 29/8/2026	9:00 am – 2:00 pm 9:00 am – 12:30 pm
G2 to G3	Sunday 30/8/2026	9:00 am – 2:00 pm
PKG – KG1	Monday 31/8/2026	9:00 am – 2:00 pm
KG2 – G1	Tuesday 1/9/2026	9:00 am – 2:00 pm

يرجى أخذ العلم أن أسبوع البيع للعام الدراسي 2026-2027 سيبدأ يوم الأربعاء 26 آب 2026 الساعة التاسعة صباحا ، وينتهي في يوم الثلاثاء 1 أيلول 2026 الساعة الثانية ظهرا

نلفت عنايتكم إلى أنه باستطاعتكم زيارة المدرسة في أسبوع المبيع وذلك من أجل شراء اللباس المدرسي والباص واشترائك الكافيتيريا.

الكتب:

- توزع كتب صفوف الروضات، الأول في الصف ، بالإضافة إلى القرطاسية لجميع الصفوف، و كتب النشاطات الـ (workbook) لصفوف الثاني، الثالث و الرابع.
- بالنسبة للطلاب من الصف الثاني و حتى الصف الثاني عشر سوف يستخدمون جهاز (tablet)

اللباس المدرسي:

يمكن لأولياء الأمور شراء اللباس المدرسي خلال أسبوع البيع.
يرجى أخذ العلم ان الدفع من أجل اللباس المدرسي حصرا بالليرة السورية .

مواصلات المدرسة

سيتم استعمال المواصلات من قبل الطلاب المشتركين خلال فترة أسبوع البيع منذ اليوم الأول وذلك ليس في الفترة الصباحية من اليوم الأول من العام الدراسي أما بالنسبة للطلاب الذين سيتم اشتراكهم بعد يوم الثلاثاء 1 أيلول فإن الإدارة ستقوم بإخبارهم بموعد استعمال المواصلات لاحقا (على الأقل عشرة أيام عمل).
يرجى أخذ العلم ان الدفع من أجل مواصلات المدرسة حصرا بالليرة السورية.

كافيتريا المدرسة:

سيتمكن الطلاب من الصف الرابع وحتى الصف الثالث الثانوي من شراء أصناف الكافيتريا، والتي تشمل السندويشات، والوجبات، والسلطات، والمياه والعصائر، وذلك باستخدام بطاقة الكافيتريا.

نظام الوجبات مسبقة الدفع:

سيتم تطبيق نظام الوجبات مسبقة الدفع لطلاب مرحلة الروضة وحتى الصف الثالث، حيث يمكن للأهل اختيار وجبة الفطور، أو وجبة الغداء، أو الفطور والغداء معاً، وذلك من خلال التسجيل في نظام الوجبات مسبقة الدفع.
للاستفسار عن أسعار أصناف الكافيتريا، وأسعار الوجبات مسبقة الدفع، وآلية الدفع باستخدام البطاقات، يرجى التواصل مع قسم المحاسبة.

القسط الثاني والكتب :

نود أن نلفت عنايتكم بأن القسط الثاني للعام الدراسي 2026-2027 يستحق الدفع قبل بداية اليوم الأول من العام الدراسي.
يرجى أخذ العلم أن الدفع سيكون حصريا في المدرسة .

إدارة المدرسة